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§1. Mötets öppnande. 
Anna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val sekreterare  
Mötet väljer Johanna S att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Maxine att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Vi har fått ett mejl från Mikaela i UR gällande att hon är vår nya kontaktperson.  
 
Vi har fått en förfrågan av en medlem om att hålla privatkurser. Frågan diskuteras mer under 
kurser. 
 
 
§6. Utbildning.  
SHU har mejlat ut information med digitala utbildningar. Styrelsen skickar de som kan att 
anmäla sig. Sara deltog på digitala utbildningen 24/11 och Johanna den 8/12.  
 
Studiefrämjandet ordnade en gratis digital “första starten” föreläsning med Maria Brandell. 
Anna deltog på först tillfället och var nöjd. 
 
 
 



§7. Kurser.   
 
Pågående 
 
Kommande 
Lydnadskurs (fortsättning): Caroline kontaktar istället Camilla Måhl för Michelle. Ingen 
rapport. 
 
Lydnadskurs nybörjare med Felicia: Caroline kontaktar Felicia igen. Felicia har svarat att hon 
kan tänka sig hålla en nybörjarkurs i lydnad till nästa år. Vi avvaktar med planering. 
 
Nybörjarkurs i rallylydnad: Klubben planerar att anordna en nybörjarkurs i rallylydnad till 
våren. Planering fortsätter. 
 
Klubben undersöker möjligheter att anordna onlinekurser under vintern. Skarpnäcks 
hundungdom har kurs via hemsidan blogg.se. Johanna S fick under digitala föreläsningen 
även tips om att zoom och google classroom erbjuder gratis licens för användare. Vi 
undersöker detta vidare. 
Anna ska kontakta Cornelia att hålla agilitykurs digitalt. 
 
 
§8. Träning och Aktiviteter. 
Caroline har pratat med Ellinor från hundlandet om att hålla en kurs med fokus på 
stretching/massage/friskvård. Ellinor har svarat att hon gärna håller kurs. Arvode 3950 kr för 
en workshop i balansträning, 3h. Vi avvaktar med planering 
 
Filmkväll i klubbstugan med firande av att vi vann “årets hundungdomsklubb”. Hundfilm, 
dekorera pepparkakor/pepparkakshus en och en (utan hundar). Antingen på sosu eller på 
norra stockholmshundcentrums hundhall. Framskjutet till när det finns möjlighet att samlas 
inomhus igen. 
 
 
§8. Tävling.  
 
§9. Utbildningskontrakt 
Klubben undersöker möjligheter att erbjuda privatlektioner för medlemmar. Caroline 
kontaktade Uppsala hundungdom vad de har för upplägg. Uppsala hade 250kr/h där 
instruktören fick 145kr/h. Styrelsen undersöker detta och planerar också att ta fram ett avtal 
gällande utbildning, arvodering och kurser. Johanna ansvarar för att ta fram ett avtal till nästa 
möte. 
 
§10. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: på kontot finns just nu 77271 kr.  
 
Styrelsen köpte in ingredienser till julbaket för adventsvideo nummer 2 för 94 kr. 
 
Banken: numera kostar det för oss att ta emot swishbetalningar. 1,75 kr för att ta emot 
swishbetalningar, 1,50 kr för överföringar till annan bank. 
 



Anna får i uppdrag att köpa in ett första-hjälpen-kit. Kvarstår. 
 
Hemsidan har uppdaterat paket och tema. 172,5 kr och 47,5 kr. 
 
Caroline får i uppdrag att undersöka inköp av fler agilityhinder. Caroline har kontaktat Håkan 
och fått svar att inköp av tunnlar och tunnelsäckar bör prioriteras att köpas in. Caroline ska 
ta fram ett förslag på vad som ska köpas in. Styrelsen beslutar en budget på 20000 kr. 
 
Johanna S ska fylla i LOK stöd för styrelsemötena. 
 
Johanna S får i uppdrag att skicka in alla LOK papper. 
 
 
§11. Hemsidan och Sociala medier.  
Julkalender på instagram och facebook: adventskalender med 4 luckor. Sista luckan 
återstår. 
 
Det har uppstått problem med hemsidan. Johanna S har löst detta och den är uppdaterad.  
 
Johanna B GDPR-säkrar mejlen. 
 
§12. Årsmöte 
Styrelsen diskuterar möjliga lösningar om årsmötet inte kommer kunna ske fysiskt. UR har 
diskuterat att eventuellt göra det möjligt att skjuta upp årsmötet alternativt ha det digitalt. Vi 
avvaktar med detta. Preliminärt datum lördagen 20 februari. 
 
 
 
§13. Övriga frågor.  
Kick-off: bordläggs till nästa möte. 
 
Styrelsen undersöker hur vi ska göra med årets ekipage under året. Styrelsen beslutar att 
ställa in årets ekipage. Johanna S ska uppdatera detta på vår instagram. 
 
Klubben planerar att skicka ett mejlutskick till våra medlemmar innan årets som även 
innehåller ett formulär med önskemål på kurser och aktiviteter kommande år. Anna ansvarar 
för att skriva ihop ett mejl, Johanna ansvarar för formuläret. 
 
 
§14. Nästa möte.  
Nästa möte planeras preliminärt till 14 januari 18:00. 
 
 
§15. Mötets avslutande.  
Anna förklarar mötet avslutat.  
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